
Skolebestyrelsesmøde Nørhalne skole og SI 

Tirsdag den 14. juni 2022 

kl. 18.30 – 21.00 

Dagsorden 
Fraværende: 

Elevråds. rep. deltager 

Der er spisning kl. 18.30 – herefter møde 

Referent: Maria 

 

Punkt 1: 

Godkendelse af dagsorden ved Uffe 

Dagsordenen blev godkendt.  

 

Punkt 2: 

Elevrådsrepræsentanterne har ordet. 

Der er tildelt penge til at få fyldt aktivitetskasserne. Elevrådet er på jagt efter noget af det legetøj 

der har været i kasserne, som er blevet væk, i håb om at kunne få det tilbage i kasserne igen. 

Det har været spændende at være med i skolebestyrelsen og få eget og andre skolekammeraters 

perspektiv med i skolebestyrelsens drøftelser og beslutninger.  

 

Punkt 3:  

Brugen af facebook eller lign. alternativ.  

Vores IT-mand har været til oplæg vedr. brugen af sociale medier i vores regi. Det er en større 

opgave at administrere en fx facebook side jf. GDPR.  

Henrik orienterer om retningslinjer. 

På baggrund heraf – hvad er SB holdning til brugen af sociale medier: 

- Har det værdi? 

Det kan have værdi i forhold til f.eks. tilflyttere til byen.  

 

- Er det noget vi skal bruge? 



Skolebestyrelsen mener at skolen ikke skal bruge unødig meget tid på de sociale medier. 

Facebooksiden bruges ikke aktivt fremadrettet, men henviser til hjemmesiden.   

 

Punkt 4: 

Masterplan Nørhalne er så småt skudt i gang.  

Se bilag – ref. opstartsmødet. 

Vi skal have en begyndende holdning til vuggestue, børnehave og skolens fremtid.  

Der er forventes en større tilflytning inden for de kommende år. Hvilken betydning for det for vores 

hus og hvordan bør vi ruste os hertil? 

En ting er mangel på lokaler, noget andet er størrelsen på lokaler.  

Der er pr. 1. marts min. 120 indskrevet. 5 på venteliste til vuggestuen og det er en forventning, at 

der er børn i byen der endnu ikke er skrevet op til børnehaven. Tallet kan således være højere. Vi er 

nomineret til 135 børn.  

Vi kommer således i bekneb med plads – snart. Hvad tænker vi i forhold til de mange ekstra børn 

der forventes at komme til byen – bygges til, bygges et andet sted i byen, noget privat eller… 

Samme tanke kunne man gøre sig med vuggestuen. 

 

Diskussionspunkt: 

Hvilke tanker gør vi os i forhold til de kommende udfordringer med at rumme alle byens børn i 

fremtiden? 

Der er enighed om at skolebestyrelsen ønsker et tilbud der tilgodeser børnenes behov i forhold til 
deres optimale mulighed for læring, udvikling og trivsel under samme tag. Vi ønsker at bibeholde 
SI/skolens udeareal, og allerhelst forøge det. Det er et stort ønske at gymnastiksalen bevares i den 
funktion den har nu, da den i stor grad anvendes til bevægelses- og fællesskabende aktiviteter.  

SI-tanken er central, da vi i SI-organiseringen har muligheden for at varetage børnenes læring, 
trivsel og udvikling i et sammenhængende forløb i hele børnelivet fra 0-13 år. Hvis der skal tænkes i 
at skabe plads i børnehaven, kunne Raketbørnene være i lokaler tæt på 0.kl., på den måde vil der 
være færre børn i børnehaven, og Raketbørnene vil få en ”blid” og sammenhængende overgang ind 
i skolen. Det kræver dog at der bygges til, for at finde lokaler hertil.  

Skolebestyrelsen tænker det er en tanke ind i hele SI tanken, at de store i børnehaven kommer tæt 
på både skole og børnehave.  

 

 

 



Punkt 5: 

Budgetgennemgang ved Henrik 

Budgetopdateringen er taget til efterretning. 

Der er pt. et overskud. Skolebestyrelsen ønsker at prioritere aktivitetsmuligheder der skaber 

spændende oplevelser for børnene.  

 

Punkt 6: 

Meddelelsesbogen. 

Elevplanen udgår med udgangen af dette skoleår. I stedet træder meddelelsesbogen i kraft.  

Form, fokus og indhold er i høj grad op til skolen. 

Hvilke principper ønsker vi dyrke i dette arbejde? 

Læs link vedr. meddelelsesbogen. 

 

Der skal bl.a. være en status i dansk og matematik. Ledelsen ønsker, at meddelelsesbogen anvendes 

formativt frem for summativ. At feedbacken kobler sig direkte på barnet, og deres indsigt i egen 

læring og trivsel.  

Skolebestyrelsen ønsker at skolen får lavet en model der giver mening for skolen for arbejdet med 

det enkelte barn. Der skal laves en forventningsafstemning i personalegruppen om hvordan 

meddelelsesbogen anvendes.  

Skolebestyrelsen bakker op om, at skolen udformer et udkast til en meddelelsesbog, og 

præsenterer for skolebestyrelsen i september.  

 

Punkt 7: 

Punkter til kommende dagsorden 

- SFO – fokus og mål 

- Madordning i børnehaven 

 

- I september - Meddelelsesbog  

 

Punkt 8: 

Godkendelse af referat 

Referat godkendt 

https://www.uvm.dk/aktuelt/i-fokus/evaluerings-og-bedoemmelsessystem/hovedelementer%20i%20aftalen/meddelelser-mellem-skole-og-hjem-samt-upv

